
در دومیــن بخش از سیزدهمیــن برنامـه 
بازیگر  طهمورث،  سیاوش  »شب نشینی«؛ 
قدیمی  و پیشکسوت ایرانی به عنوان دومین 
مهمان برنامه معرفی شد. طهمورث دربــاره 
تزریق واکسن کرونا گفت: دزاول واکسن را 
زده ام اما این واکسن فقط از مرگ جلوگیری 
می کند ممکن است دوباره مبتلا شویــم. وی 
در باره فعالیت های هنری اخیرش تصریح کرد: 
»زخم کاری« هم اکنون پخش می شود و موفق 
هم بوده است دو سه کار دیگر هم به من پیشنهاد 
شده است. یادم رفت کتابم را با خودم بیاورم. 
کتاب »ازتومی گویم« را نوشته ام اما فراموش 
کردم آن را به همراه بیاورم. این کتاب شامل 
داستان های کوتاه است. یک کتاب دیگر هم 
دارم که زیرچاپ است. اصولا همیشه دست 
به قلم داشتم اما نمی خواستم کتاب را چاپ 
کنم تا زمانی که دوستم گفت بیا تا کتاب را 
برایت چاپ کنم. آثار نمایشنامه و شعر هم دارم. 
بازیگر پیشکسوت تلویزیون اظهار کرد: زیاد به 
طرف شعر نرفتم چون در شعر سنتی نمی توان 
مشکلات و دغدغه های ذهنی خود را در مقالی 
کوچک بیان کرد. دوست دارم شعر را ادامه دهم 
ولی زمانی که بتوانم به خوبی حرفی برای گفتن 
داشته باشم. طهمورث در پاسخ به سوالی درباره 
زمان خوابیدنش عنوان کرد: شب ها بین 11 
و نیم تا 12 و نیم می خوابم. به طورکلی هفت 
ساعت می خوابم اگر دیر بخوابم دیرتر بیدار 
می شوم. به سلامت جسمانی ام اهمیت می دهم 
چون در عرصه بازیگری باید سلامت بدن و در 
ادامه آن سلامت ذهن همواره تامین باشد تا 
بتوان همیشه آماده بازی کردن بود. وی ادامه 
داد: بازیگری ساده نیست و صرفا به استعداد 
داشتن نیست. شناخت جای صدا، پرورش ذهن، 
مطالعه فراوان، دانستن فلسفه، تاریخ، جغرافیا، 
روانشناسی، مطالعه رمان و تسلط داشتن بر بدن 
خود ارکان بسیار مهمی  است که یک بازیگر باید 

آنها را داشته باشد.
 تعداد بازیگران انگشت شمار است

بازیگر معروف ایرانی در خصوص تفاوت 
هنرپیشه، بازیگر و هنرمند افزود: ما هنرپیشه 
زیاد داریم اما تعداد بازیگران کم است؛ تعداد 
بازیگران انگشت شمار است و بین آنها هنرمند 
خیلی کم است. هنرپیشه چون از موقعیت خود 
لذت نمی برد و انرژی نمی گیرد ممکن است زود 
خسته شود؛ گویا یک شغل برای او محسوب 
می شود که پس از مدتی بازنشست می شود 
اما بازیگر از کارش لذت می برد، انرژی می گیرد 
و خسته نمی شود. هنرمند از بازیگر هم فراتر 
است و محبوب مردم است. طهمورث تصریح 
کرد: طرفدار بازی »آلپاچینو« هستم چون 
او فوق العاده است. یکی از دلایل علاقه ام این 
است که در آثارش شما او را با گریم نمی بینید 
و همه جا خودش است اما پس از گذشت چند 
دقیقه دیگر آلپاچینو را نمی بینید و صرفا با 
شخصیت ارتباط می گیرید، این هنر بازیگری 
است. در کنار او »دنیرو« هم هست اما درباره 
این بازیگر عادت خندیدنش که همیشه یکسان 
است او را یک مرحله پایین تر از آلپاچینو قرار 
می دهد. وی گفت: از بین هنرمندان زن اگر به 
نئورئالیسم های ایتالیا مراجعه کنیم می بینیم 
که بازیگران خانم کولاک کرده اند چون بازی 
را فهمیده اند. بازی کردن صرفا بازی نیست 
بلکه زندگی کردن است یعنی فرد با شخصیت 
دیگری زندگی می کند. ما تمام اخلاق های روی 
کره زمین را در خود داریم اما با برخی از آنها 
رفتار می کنیم حالا وقتی می خواهیم شخصیت 
جدیدی را بازی کنیم باید اخلاق های منطبق با 
آن شخصیت را در خود زنده کنیم. بازیگر قدیمی 
 سینما بیان کرد: خیلی نقش ها هستند که هنوز 
بازی نکرده ام. به دلیل اینکه شخصیت ها برای 
من بالا و پایین نیستند و بازی کردن به جای 
همه آنها جزو آرزوهای من مطرح می شود چون 

رسیدن به آن شخصیت ها برای من سخت است.
 بازیگر باید شبیه موم باشد

طهمورث درباره بزرگترین آرزویش گفت: 
آنقدر زندگی وسیع است که شاید آرزو داشته 
باشم 500 سال دیگر زندگی کنم تا آدم ها و 
نقش های بیشتری را بازی کنم. آرزو دور است 
باید با حال زندگی کرد و از داشته ها استفاده 
کرد. از مصاحبت با آدم هایی که در لحظه زندگی 
می کنند لذت می برم. درست است در آینده 
مرگ هم هست اما باید فعلا از طبیعت و هستی 
اطرافمان استفاده کنیم طبیعتی که مخلصانه 
همه چیز خود را در اختیار ما قرار می دهد و برای 
ماست. وی تفاوت قوانین طبیعی و انسانی را 
اینطور بیان کرد: چیزهایی که ساخته بشر است 
مصنوع است و حتی قوانینش محدودیت هایی 
را ایجاد می کند که انسان به آن تعلق ندارد اما 
انسان به قوانین طبیعت تعلق دارد. طبیعت 
بخشنده است اما انسان بخشنده نیست انسان 
همه چیز را برای خود می خواهد اما طبیعت از 
همه چیز می گذرد. همه قوانین انسانی را 34 
می توان شکست اما قوانین طبیعت را نمی توان 
شکست؛ درصورت شکستن این قوانین او از 
انسان انتقام نمی گیرد بلکه انسان به طرز اخلاقی 
و ذهنی از چرخه آن بیرون رانده می شود. بازیگر 
معروف عنوان کرد: به نظر من بازیگر باید شبیه 
موم به هر شکلی در بیاید اگر کسی صرفا یک 
ژانر داشته باشد دیگر بازیگر نیست هنرپیشه 
است و برای اینکه بتواند شبیه موم باشد باید 
اختیار تمام اعضای بدن را با انجام برخی از 
تمرینات در دست داشته باشد. برای مثال کسی 
که این اختیار را دارد وقتی می خواهد نقشی را 
بازی کند که یک دست یا پایش قطع شده است 
به واقع بازیگر آن عضو خود را فراموش می کند. 
طهمورث افزود: در بازیگری فقط برای اینکه 
لذت می برم مانده ام و از لذت بردن مخاطبم هم 

لذت می برم.
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شبنم فرشــادجو با حضور در برنامه 
»سریالیست« ناگفته هایی از بازی در 
سریال پرحاشیه ای که با نوع نگاهش 
به زنان جنجالی شد به این سریال انتقاد 
کرد. بازیگر نقش »نسرین« در سریال 
»یاور« که مهمان برنامه »سریالیست« با 
اجرای پدرام کریمی بود، در ابتدا درباره 
انتقاداتی که به این سریال به دلیل شباهت با سریال »ستایش« 
وارد بود، گفت: من سریال »ستایش« را ندیدم ولی مهمترین 
نقدی که به سریال ما وارد بود به خاطر متن بود و زن ستیزی 
که در آن وجود داشت. این نقدی بود که شد و من هم با آن 
موافق هستم. من طرفداران بانوان و جزو مخالفان این نوع 
متن بودم. من حتی یک سکانس از سریال »ستایش« را ندیدم 
و نمی توانم درباره آن نظر بدهم. او همچنین در ادامه درباره 
ایرادات محتوایی وارده به متن این سریال در زمینه حضور 
زنان و انفعالی که دارند، توضیح داد: متاسفانه باید اقرار کنم 
بدون خواندن فیلمنامه قرارداد بستم و به گروه اعتماد کردم. 
درباره نقش پرسیدم و دیدم خانم خانواده است. 5 یا ۶ خط 
برایم توضیح دادند و من گفتم قرارداد می بندم. گروه یک و دو 
داشتند فیلمبرداری می کردند که من اضافه شدم و همه نقش ها 
قراردادشان را بسته بودند. حالا نمی دانم به چه علتی هنوز بازیگر 
این نقش پیدا نشده بود. من گفتم فیلمنامه ها را برایم به خانه 
بفرستید. قرارداد بستم و رفتم خانه و شروع به خواندن کردم. 
خودم جزو مخالفان و منتقدان به شدت سخت نسبت به نوع 
نگاه آقای مطلبی به زنان هستم. فرشادجو تاکید کرد: من جزو 
منتقدان هستم و برخی سکانس ها بود که حتی دعوایم می شد 
و دلم می خواست با نویسنده کار صحبت کنم. فقط توانستم به 
امید آقای سلطانی نازنین که خیلی دوستشان دارم و به نظرم 
کارگردان صبور و بی نظیری هستند کوتاه بیایم و کار کنم. یاد 
سریال »پدرسالار« افتادم که دهه ۷0 پخش می شد و من آن 
زمان دبیرستانی بودم. کمند امیرسلیمانی به عنوان عروس آمد 
و عصیان کرد و سیستم عوض شد. من را یاد آن سریال انداخت 
که چنین پدر سلطه گری داشت ولی آن برای 30 سال پیش 
است. این بازیگر تصریح کرد: من با حرف های منتقد برنامه 
درباره کلیشه ای بودن و مردسالاربودن این سریال موافق هستم. 
به نظرم همه چیز را نباید گردن زمان انداخت. به هرحال نویسنده 
این را نوشته بوده است، چند قسمت آماده بوده است یعنی من 

24 قسمت را خواندم و آماده بود.
 همه خانم ها ناراحت بودند

وی در واکنش به بازیگر نقش مقابلش )محمد حاتمی( که 
در این گفت وگو، کمبود زمان را عامل ضعف سریال خوانده بود، 
اذعان کرد: خیلی برایم عجیب است که آقای حاتمی از کمبود 
زمان صحبت می کنند. به هرحال وقت بوده که رسیدگی شود 
چطور می شود یک زن در این نقش ظاهر شود!؟ زنی که طبق 
گفته خودشان لیسانس دارد. حالا بچه دار شده است. بعد کاملا 
منفعل است و باید گذشت کند و ببخشد و هرچه مادرشوهرش 
می گوید همان را گوش بدهد. خانم سعیدی هم ناراحت بودند، 
همه خانم ها در این کار ناراحت بودند. فرشادجو در ادامه توضیح 
داد: خیلی زیاد افرادی که در این کار مسن تر بودند متلکم وحده 
بودند. خانم سعیدی و آقای ارجمند خودشان هم ناراضی بودند 
از این قضیه که چقدر نصیحتش کنم. نسرین چه کرده بود 
که باید اینقدر نصیحت می شنید؟ حوصله اش را دارد؟ یک 
زن 40 ساله که بچه های 20 ساله دارد. می خواهد داماددار 
شود و حالا باید بنشیند نصیحت مادرشوهرش را بشنود. فکر 
نمی کنم حتی در روستاها و شهرستان های ما این اتفاق بیفتد. 
وی درباره متلکم وحده بودن کاراکترهای مادر و پدر یادآور شد: 
واقعا ما یکجاهایی بعد از ۷ صفحه جمله سر ناهار و شام، فقط 
می گفتیم بله آقاجون »چشم«؛ آقاجون! نمی دانم روی چه 
حسابی این متن نوشته شده بود. هربار هم خواستم با آقای 
نویسنده صحبت کنم به خاطر کرونا پشت یک دیوارهایی بودند 
و هیچوقت تشریف نیاوردند. تا روز سوم چهارم پخش که آمدند 
و گفتند خسته نباشید. خیلی خوب بود. همین! این بازیگر بیان 
کرد: سکانسی بود که من با مادرشوهرم نشسته ام تا به روز شوم 
و شوهرم من را بپسندد و نادم و پشیمان باشد! ما در این صحنه 
ژورنال نگاه می کردیم و من به کارگردان گفتم آقای سلطانی 
چه کسی الان ژورنال نگاه می کند! مجله خیاطی کسی نگاه 
نمی کند! الان اپلیکیشن ها هست و به آن نگاه می کنید. ژورنال 
برای این دوره نیست. این سریال را آقای مطلبی دهه هفتاد 
نوشته است؟ من هنوز هم نمی دانم. شاید طرح برای قبل بوده 
است و بعدا تصویب شده است. بازیگر نقش نسرین در سریال 
»یاور« گفت: به نظرم باید نویسنده های جوان برای نوشتن 
بیایند و از متن های آنها استفاده شود. یک نگاه درست تری و 
به روزتری نسبت به زنان داشته باشند. اگر آقای مطلبی کار 
دیگری بنویسند نخوانده بازی نمی کنم. نویسنده جوان و پراز 
انرژی بیاید. نگاه درست تر و واقع بینانه تر و منطقی تری داشته 

باشد، این توقع زیادی نیست.

فیلــم »خــون شــد« بــه 
کارگردانی مسعود کیمیایی 
سینماها،  برخی  با  همزمان 
به صورت آنلاین نیز اکــران 
خواهد شد. »خون شــد« به 
تهیه کنندگی جواد نوروزبیگی 
محصول سال 13۹۸ که در 
ســی وهشتمیــن جشنـواره 
فجر به نمایش درآمد، یکی از 
گزینه های اکران نوروزی امسال 
بود که پس از پنج ماه هنوز هم در 
بعضی سینماها در حال اکران 
فیلم  بیست ونهمیــن  است. 
مسعود کیمیایی از ساعت 20 
، هفتم مردادماه در پلتفرم های 
اینترنتی اکران آنلاین شد. در 
»خون شد« سعید آقاخانی، 
نسرین مقانلو، سیامک صفری، 
لیلا زارع، هومن برق نورد، اکبر 
معززی و سیامک انصاری بازی 
کرده اند. این فیلم تیرماه سال 
۹۹ با رده بندی بالای 12سال از 
سازمان سینمایی مجوز نمایش 
گرفته بود اما برای نمایش آن 
در پلتفرم  این طور درج شده که 
فیلم برای سن بالای 1۷ سال 

مناسب است.

»مهرزمانفخارمنفرد«
درگذشت

هفتم  فخارمنفرد  مهرزمان 
مرداد براثر ابتلا به کرونا در ۶۸ 
سالگی در بیمـارستان امیراعلم 
تهران دارفانــی را وداع گفت. 
مهرزمان فخارمنفرد از هنرمندان 
پیشکســوت عرصــه نگارگری 
که طی روزهــای گذشتــه در 
بیمارستان بستری بود، صبح 
پنجشنبه براثر ابتلا به کرونا در 
سن ۶۸ سالگی در بیمارستان 
را  دارفانی  تهران  امیراعلم 
وداع گفت. مرحومه مهرزمان 
فخارمنفرد، متولد سال 1332 
در شهرری، دارای مدرک درجه 
یک هنری از وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی در رشته گل و 
مرغ، نگارگری را نزد اساتیدی 
چون سوسن آبادی، علی اشراقی، 
علی مطیع فراگرفت و رشته های 
تذهیب، گل و مرغ، هنرهای 
لاکی، نقاشی روی چوب، نقاشی 
روی شیشه و پشت شیشه و آب 
رنگ پرداز را نزد استاد بیوک 
احمری آموخته است. وی تاکنون 
چندین نمایشگاه گروهی در داخل 
و خارج از کشور و یک نمایشگاه 
انفرادی داشته است. فخارمنفرد 
با ابتکاری که در هنر گل و مرغ 
داشته موفق به کسب رتبه های 

مختلف هنری شده است.

انتقادات صریح بازیگر »یاور« علیه متن سریال:

همه زنان ناراضی  بودند

تئــاتر 

نمــایش  کارگــردان 
»بازی های کشتارهمگانی« 
با اشاره به موضـوع این اثر 
نمایشــی که دربــاره یک 
بیماری اپیدمی است درباره 
وضعیت تئاتر در شرایط 
این روزها توضیحاتی ارائه داد. بهروز سرو 
علیشاهی که این روزها نمایش »بازی های 
کشتارهمگانی« را در پردیس تئاتر شهرزاد 
روی صحنه دارد، گفت: این روزها شرایط 
تئاتر به گونه ای نیست که بدانیم آیا چند 
روز بعد نمایش همچنان می تواند به صحنه 
می رود یا خیر، از این رو برنامه ای برای تمدید 
اجرا نداریم. مخاطبان نیز با همین بلاتکلیفی 
روبه رو هستند و مطمئن نیستند که می توانند 
به تئاتر بیایند یا نه. البته با وجودی که نمایش 
ما در 2 مقطع 10 روزه و ۶ روزه با تعطیلی 
مواجه شد اما خوشبختانه لطمه ندیدیم 
و چه قبل و چه بعداز تعطیلی ها توانستیم 
تماشاگرمان را حفظ کنیم و در بیشتر شب ها 
ظرفیت 55 صندلی را که در اختیارمان قرار 
داشت، پرکنیم. این اتفاق از خوش شانسی 
ما بود اما در کل فضا به شکلی نیست که 
مخاطبان از کارهای روی صحنه استقبال 
کنند. وی ادامه داد: من به عنوان تهیه کننده 
و کارگردان نمایش با این پیش فرض تصمیم 
به اجرای نمایش گرفتم که ممکن است ضرر 
کنم اما خوشبختانه این اتفاق برای من نیفتاد 
اما متاسفانه فضا متزلزل است و نمی توان 

برنامه ریزی درستی برای اجرا انجام داد.
 نمایش اپیدمی محور

 این کارگردان تئــاتر درباره ویژگی های 
نمایش توضیح داد: نمایشنامه »بازی های 
کشتارهمگانی« نوشته اوژن یونسکو و از 
جمله آثار طاعون محور و اپیدمی محور است 
که این موضوع را در رمان »طاعون« آلبر کامو 
هم شاهد هستیم. منبع اصلی پرداختن به 
این مساله برگرفته از داستانی است متعلق 
به ویلیام دفو با عنوان »وقایع نگاری سال 
طاعون« که قرن 1۷ نوشته شده و یونسکو 
سال 1۹۶4 نمایشنامه ای براساس آن نوشته 
است. این نمایشنامه جزو متن های کمتر 
اجرا شده اوژن یونسکو است چه در خارج 
از کشور و چه در ایران که در ایران تنها چند 
اجرای نمایشنامه خوانی از متن شده است. 
سروعلیشاهی افزود: از این متن 2 ترجمه شده 
است که یکی متعلق به احمد کامیابی مسک و 
دیگری از داوود رشیدی است که من براساس 
ترجمه آقای رشیدی نمایشنامه را برای اجرا 
آماده کردم که البته در این روند متن حدود 
50 درصد دراماتورژی و به روزرسانی شده 
است و مبتنی بر بحران کرونایی است که 
این یکی دوسال گریبان ما را گرفته است. 
دغدغه ام برای انتخاب متن همیشه آثاری 
بوده است که رویکرد اجتماعی به روزی 
داشته باشند. در همین راستا بازخوردهای 
بسیار خوبی هم از مخاطبان گرفته ایم و 
اکثر تماشاگران از اینکه به دیدن نمایشی 
نشسته اند که حرف امروز را می زند، ابراز 
خرسندی می کنند. نمایش قبلی ام »عبور« 
نیز به مساله مهاجرت می پرداخت و این 
اثر نیز به اپیدمی و بیماری اختصاص دارد 
چون معتقدم این روزها نیازمند پرداختن 
به موضوعاتی هستیم که دغدغه مردم و 
موردتوجه جامعه هستند. وی در پایان 
صحبت هایش درباره فضاسازی و طراحی 
صحنه نمایش گفت: در این نمایش طراحی 
صحنه و لباس را خودم برعهده دارم. صحنه 
نمایش به شیوه ای طراحی شده که آمیخته 
با خلأ باشد و می توان گفت فضای نمایش 
آراسته شده با نبودن ها و شاهد صحنه پردازی 
کاملا مینیمالی هستیم. هر بازیگر نیز 5-4 
نقش را ایفا می کند و فضای کمدی نمایش 
به درستی در اجرا جاافتاده و واکنش مثبت 
تماشاگران را در پی دارد. نمایش دارای 13 
صحنه است که نسبت به متن اصلی ۶ صحنه 

آن کوتاه شده است .

با اتمام فــازنخست طــرح توسعه 
سینماهای حوزه هنری، از روز شنبه 
سینمایی  سالن    ۶5 مردادماه،   ۹
تازه تاسیس و بازسازی شده در سراسر 
کشور به چرخه اکران اضافه خواهند 
شد. توسعه سینماهای بهمن تهران، 
ایران ارومیه، مهتاب اصفهان، بهمن 
کاشان، بهار گز، بهمن اصفهان، سپهر 
اکسین  اصفهان،  سپاهان  ساری، 
اهواز، آزادی آبادان، مهر سقز، آزادی 
بیجار، بهمن سنندج، بهمن سبزوار، 
بهمن شهرکرد، مهر شاهرود، آزادی 

کرمانشاه، آفریقا مشهد، عصرجدید 
گرگان، بهمن زنجان، فلسطین همدان، 
بهمن ملایر و... از جمله طرح های فاز 
نخست طرح توسعه سینماهای حوزه 
هنری بودند. موسسه »بهمن سبز« 
هم فرآیند ساخت سینماهای فاز 2 و 
3 طرح توسعه خود را در سراسر کشور 
آغاز کرده است. استان کردستان که ۹ 
سالن سینمایی جدید را در پردیس های 
سینمایی بهمن سنندج، آزادی بیجار 
و مهر سقز آماده بهره برداری دارد، 
میزبان آیین افتتاحیه فاز نخست طرح 
توسعه سینماهای حوزه هنری خواهد 
بود. پردیس بهمن سنندج که پیش از 
بازسازی سه سالن سینمایی با ۷5۹ 
صندلی داشت، به ۷ پرده نمایش ارتقا 
یافت و از این پس با ۹۸0 صندلی و یک 
کافه سینمای روباز پذیرای مخاطبان 

خواهد بود. 

65  سالن سینما افتتاح می شوند 

اکرانآنلاین»خون
شد«کیمیایی

بهروز سروعلیشاهی  مطرح کرد
 اپیدمی طاعون در 

»بازی های کشتارهمگانی«

خبــر
در قطعه ۲۹ بهشت زهرا)س( 

پیکر زنده یاد »سرور رجایی« آرام  گرفت
آیین تشییع و خاکسپاری زنده یاد سروررجایی پیش ازظهر 
جمعه هشتم مرداد انجام شد و پیکر این ادیب برجسته فارسی 
زبان در قطعه 2۹ بهشت زهرا)س( آرام گرفت. پیکر زنده یاد محمد 
سرور رجایی، ادیب برجسته افغانستانی صبح جمعه هشتم مرداد 
1400 با حضور خانواده این فقید سعید، شاعران دوست داران ادب 
فارسی، جمعی از افغانستانی های مقیم تهران و همچنین برخی از 
مدیران فرهنگی کشور از غسالخانه بهشت زهرا)س( به سمت قطعه 
2۹ تشییع و در جوار مزار شهید آوینی و شهید صیاد شیرازی به 
خاک سپرده شد. مهدی دادمان، رئیس حوزه هنری، وحید 
جلیلی، علی محمد مودب، محسن مومنی شریف، میلاد عرفانپور، 
محمدمهدی عبدالهی و جمعی از شاعران و اعضای خانه ادبیات 
افغانستان در مراسم تشییع این مرحوم حضور داشتند. محمد 
سرور رجایی، شاعر و نویسنده برجسته فارسی زبان معاصر که از 
مدتی پیش به دلیل ابتلا به کرونا در بیمارستان میلادتهران بستری 
بود، صبح پنجشنبه، هفتم مرداد 1400 درگذشت. او متولد 134۸ 
کابل بود. وی از سال 13۷3 به ایران مهاجرت کرده و مدیریت خانه 
ادبیات افغانستان و مدیریت دفتر شعر و داستان افغانستان در حوزه 

هنری را برعهده گرفت.

چندتن از دوبلورها و هنرمندان پیشکسوت 
عرصه صدا درگذشت دوبلور جوانی که کرونا 
باعث مرگش شد را تسلیت گفتند. شیرین 
بهرامی، دوبلور براثر ابتلا به کرونا درگذشت. تورج 
نصر نوشت: »خبرهای تلخ و بد پی در پی می آیند 
و جوانی دیگر در اثر ابتلا به کرونا درگذشت. 

عجب دورانی شده! روحت شاد همکار گرامی! 
تسلیت می گویم خدمت خانواده بزرگوار ایشان 
و همکاران گرامی.« علی همت مومیوند هم 
به درگذشت شیرین بهرامی واکنش نشان 
داد و نوشت: »با کمال تاسف همکار جوانمان 
خانم »شیرین بهرامی« براثر ابتلا به کرونا 
درگذشت. تسلیت می گویم به همکاران و 
خانواده دغدارشان.« شوکت حجت نیز برای 
همکار ازدست رفته اش نوشت: »روزگار غریبی 
است؛ یکی از همکاران نازنینم خانم شیرین 
برامی به خاطر این ویروس هوشمند پرواز کرد 
و جامعه دوبلاژ ایران دوباره غمگین شد.« این 

دوبلور که به جای تصویر مرحومه 
شیرین بهرامی عکس یک گل 
را منتشر کرده است، در توضیح 

این انتخاب نوشت: چون اعتقاد دارم وقتی هر 
چیزی را که عکسش را در دنیای مجازی پخش 
می کنی، کائنات از آن بیشتر برایت می فرستد 
و من نمی خواهم دیگر عکسی از عزیزانم در 
رابطه به این موضوع ببینم، به جای عکس این 
عزیز شاخه گلی تقدیم خانواده محترم ایشان 
می کنم و برای همه عزیزانم آرزوی سلامتی 
دارم. به امید روزهای خوش، نور و آگاهی برای 
همه.« مریم شیرزاد و اردشیر منظم از دیگر 
از گویندگان باسابقه کشور نیز با انتشار پیامی 
در فضای مجازی درگذشت شیرین بهرامی را 

تسلیت گفتند.

 واکنش دوبلورها 
به درگذشت همکار جوان شان با کرونا

سیاوش  طهمورث: 

 خیلی نقش ها 
 هستند که هنوز 

بازی نکرده ام
 هنرپیشه زیاد داریم؛ بازیگر کم


